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PROTOKÓŁ Nr  30/2019 
posiedzenia Zarządu Powiatu Radomskiego 

odbytego w dniu 19 sierpnia 2019 roku, o godz. 09:00 
 

W posiedzeniu udział wzięli: 
 
1. Waldemar Trelka    - Starosta Radomski  
2. Roman Frąk  - Wicestarosta Radomski  
3. Zbigniew Dziubasik - Członek Zarządu 
4. Zdzisław Mroczkowski    - Członek Zarządu 
 
Oraz 
Rafał Czajkowski        -  Sekretarz Powiatu, 
 (lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do protokołu), 
 
 
Starosta Radomski Waldemar Trelka  powitał członków Zarządu, poinformował, że na 
posiedzenie został poproszony Naczelnik Edukacji Krzysztof Szewczyk. Następnie poprosił 
o przyjęcie proponowanego porządku obrad.  
 
 
1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad. 
 
2. Rozpatrzenie wniosku Nr 32/2019 Wydziału Edukacji w sprawie udzielenia 

pełnomocnictwa dyrektorowi Zespołu Szkół w Pionkach. 
 
3. Rozpatrzenie wniosku Nr 33/2019 Wydziału Edukacji w sprawie zwiększenia 

dodatkowych środków w kwocie 30.000 złotych w Centrum Kształcenia Zawodowego i 
Ustawicznego w Pionkach na naprawę blacharsko – lakierniczą oraz zakup opon do 
autobusu „TEMSA”. 

 
4. Rozpatrzenie wniosku Nr 34/2019 Wydziału Edukacji w sprawie udzielenia 

pełnomocnictwa Dyrektorowi Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w 
Pionkach. 

 
5. Rozpatrzenie wniosku Nr 35/2019 Wydziału Edukacji w sprawie określenia zasad 

rozliczania tygodniowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych oraz ustalenia zniżek 
obowiązkowego wymiaru godzin dla nauczycieli w szkołach i placówkach oświatowych, 
dla których powiat radomski jest organem prowadzącym. 

 
6. Rozpatrzenie wniosku Nr 36/2019 Wydziału Edukacji w sprawie ustalenia Regulaminu 

wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych 
prowadzonych przez powiat radomski. 

 
7. Sprawozdanie  z działań podejmowanych przez Państwowe Gospodarstwo Wodne Wody 

Polskie, Nadzór Wodny w Białobrzegach na obszarze powiatu radomskiego za rok 2018. 
 
8. Sprawozdanie z działań podejmowanych przez Państwowe Gospodarstwo Wodne Wody 

Polskie, Nadzór Wodny w Iłży na obszarze powiatu radomskiego za rok 2018. 
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9. Sprawozdanie z działań podejmowanych przez Państwowe Gospodarstwo Wodne Wody 
Polskie, Nadzór Wodny w Kozienicach na obszarze powiatu radomskiego za rok 2018. 

 
10. Sprawozdanie z działań podejmowanych przez Państwowe Gospodarstwo Wodne Wody 

Polskie, Nadzór Wodny w Przysusze na obszarze powiatu radomskiego za rok 2018. 
 
11. Sprawozdanie z działań podejmowanych przez Państwowe Gospodarstwo Wodne Wody 

Polskie, Nadzór Wodny w Radomiu na obszarze powiatu radomskiego za rok 2018. 
 
12. Sprawozdanie z działań podejmowanych przez Państwowe Gospodarstwo Wodne Wody 

Polskie, Nadzór Wodny w Szydłowcu na obszarze powiatu radomskiego za rok 2018. 
 
13. Sprawozdanie z działań podejmowanych przez Państwowe Gospodarstwo Wodne Wody 

Polskie, Nadzór Wodny w Zwoleniu na obszarze powiatu radomskiego za rok 2018. 
 
14. Rozpatrzenie wniosku nr 5/2019 Wydziału Komunikacji w sprawie wyrażenia zgody na 

likwidację samochodu osobowego marki Opel Vectra o nr rej. WR5458U, który na 
podstawie Postanowienia Sadu Rejonowego uległ przepadkowi na rzecz Powiatu 
Radomskiego. 

 
15. Rozpatrzenie wniosku nr 36/2019 Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu 

w sprawie zatwierdzenia do realizacji w latach 2019-2022 projektu pozakonkursowego 
pn.”Szansa dla Ciebie” współfinansowanego ze środków Europejskiego Funduszu 
Społecznego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 
Mazowieckiego na lata 2014-2020 Osi Priorytetowej IX Wspieranie włączenia 
społecznego i walka z ubóstwem Działania 9.1 Aktywizacja społeczno-zawodowa osób 
wykluczonych i przeciwdziałanie wykluczeniu społecznemu. 

 
16. Rozpatrzenie wniosku Nr 24 /2019 Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w Radomiu 

w sprawie dokonania zmian w budżecie powiatu na 2019 rok w PZDP polegających na 
zmniejszeniu i zwiększeniu wydatków o kwotę 2.228.397,00 zł oraz zwiększeniu 
wydatków o kwotę 4.346.700,00 zł na zadania Wieniawa-Przytyk-Jedlińsk gmina 
Jedlińsk, Przytyk o 1.456.921,00 zł i Kuczki-Kazimierówka-Skaryszew-Gmina Gózd o 
2.889.779,00 zł. 

 
17. Rozpatrzenie wniosku nr 48/2019 Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie 

powołania Pani Marzeny Jadwigi Barwickiej na stanowisko dyrektora SPZZOZ-Szpital 
w Iłży. 

 
18. Rozpatrzenie wniosku nr 49/2019 Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie 

ustalenia wynagrodzenia dla dyrektora SPZZOZ-Szpital w Iłży. 
 
19. Rozpatrzenie wniosku nr 50/2019 Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie 

zmiany statutu SPZZOZ-Szpital w Iłży. 
 
20. Rozpatrzenie wniosku nr 51/2019 Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie 

zmiany statutu SPZZOZ w Pionkach. 
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21. Rozpatrzenie wniosku nr 52/2019 Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie 
zmiany w składzie osobowym Rady Społecznej działającej w SPZZOZ-Szpital w Iłży, 
powołanej Uchwałą Nr 70/VII/2019 Rady Powiatu w Radomiu z dnia 23 kwietnia 2019. 

 
22. Rozpatrzenie wniosku nr 53/2019 Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie 

zmiany nazwy zadania inwestycyjnego  w SPZZOZ w Pionkach oraz przeniesienie 
wydatków między zadaniami w kwocie 428.200 zł. 

 
23. Rozpatrzenie wniosku nr 54/2019 Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie 

przeniesienia wydatków między paragrafami i zadaniami w budżecie powiatu na 2019 
rok w kwocie 650.000 zł z przeznaczeniem  na zwiększenie przyznanej dotacji dla 
SPZZOZ w Pionkach na remonty w ZOL- o kwotę 200.000 zł i Oddziale Chorób 
Wewnętrznych – o kwotę 200.000 zł. 

 
24. Rozpatrzenie wniosku nr 55/2019 Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie 

informacji o przebiegu wykonania planu finansowego za I półrocze 2019 r. w SPZZOZ 
w Pionkach, oraz podjęcie uchwały w sprawie przedstawienia Radzie Powiatu w Radomiu 
i RIO informacji o przebiegu wykonania planu finansowego za I półrocze2019 r. w/w 
jednostki. 

 
25. Rozpatrzenie wniosku nr 56/2019 Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie 

informacji o przebiegu wykonania planu finansowego za I półrocze 2019 r. w SPZZOZ 
Szpital w Iłży, oraz podjęcie uchwały w sprawie przedstawienia Radzie Powiatu w 
Radomiu i RIO informacji o przebiegu wykonania planu finansowego za I półrocze2019 
r. w/w jednostki. 

 
26. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w planie dochodów i wydatków budżetu powiatu na 

2019 rok i planie finansowym zadań z zakresu administracji rządowej. 
 
27. Sprawy różne.  
-  decyzja nr 186/19/PE.I Marszałka Województwa Mazowieckiego zatwierdzająca dodatek nr 
1 do dokumentacji geologicznej złoża piasków skaleniowo-kwarcowych „Dąbrówka Podłężna 
II” 

 

Porządek obrad  został przyjęty jednogłośnie. 
 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 2 porządku obrad- Rozpatrzenie wniosku Nr 32/2019 
Wydziału Edukacji w sprawie udzielenia pełnomocnictwa dyrektorowi Zespołu Szkół w 
Pionkach. 
 
Naczelnik Wydziału Edukacji Krzysztof Szewczyk  powiedział, że jest to kontynuacja 
programu Erasmus, gdzie Starostwo nie ponosi żadnych kosztów, 100% kosztów ponosi 
fundacja, która organizuje całą inicjatywę. Jeśli chodzi o termin to jest sprawa umowy 
pomiędzy Dyrektorem Szkoły a Fundacją Rozwoju Systemu Edukacji, najprawdopodobniej 
będzie to na kolejny rok szkolny. 
 
Pytań i uwag nie było. 
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Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 135/2019 w sprawie udzielenia 
pełnomocnictwa dyrektorowi Zespołu Szkół w Pionkach. Stanowi ona załącznik Nr 2 do 
protokołu.  
 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 3 porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 33/2019 
Wydziału Edukacji w sprawie zwiększenia dodatkowych środków w kwocie 30.000 złotych w 
Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Pionkach na naprawę blacharsko – 
lakierniczą oraz zakup opon do autobusu „TEMSA”. 
 
Naczelnik Wydziału Edukacji Krzysztof Szewczyk  powiedział, że kolejny wniosek dotyczy 
zwiększenia dodatkowych środków w kwocie 30.000,00 zł w CKZiU w Pionkach z 
przeznaczeniem na naprawę blacharsko-lakierniczą  oraz zakup opon do autobusu ”TEMSA”.  
 
Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. Środki na ten cel, pochodzić 
będą z rezerwy ogólnej. 
 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 4 porządku obrad- Rozpatrzenie wniosku Nr 34/2019 
Wydziału Edukacji w sprawie udzielenia pełnomocnictwa Dyrektorowi Centrum Kształcenia 
Zawodowego i Ustawicznego w Pionkach. 
 
Naczelnik Wydziału Edukacji Krzysztof Szewczyk  powiedział, że wniosek dotyczy 
udzielenia pełnomocnictwa Dyrektorowi  CKZiU w Pionkach gdzie jest realizowany Program 
Erasmus. Wystąpiła konieczność uzyskania nowego pełnomocnictwa. Udzielenie 
pełnomocnictwa dyrektorowi, który będzie sprawować bezpośredni nadzór na d prawidłowym 
przebiegiem projektu, przyczyni się do usprawnienia procedur związanych z jego realizacją 
oraz spowoduje skrócenie czasu niezbędnego na wprowadzenie ewentualnych zmian. 
 
Pytań i uwag nie zgłoszono. 
Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 136/2019 w sprawie udzielenia 
pełnomocnictwa Dyrektorowi Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w 
Pionkach. Stanowi ona załącznik Nr 3 do protokołu.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 5 porządku obrad- Rozpatrzenie wniosku Nr 35/2019 
Wydziału Edukacji w sprawie określenia zasad rozliczania tygodniowego wymiaru godzin 
zajęć dydaktycznych oraz ustalenia zniżek obowiązkowego wymiaru godzin dla nauczycieli w 
szkołach i placówkach oświatowych, dla których powiat radomski jest organem 
prowadzącym. 
 
Naczelnik Wydziału Edukacji Krzysztof Szewczyk  poinformował, że kolejny wniosek 
dotyczy określenia zasad rozliczania tygodniowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych oraz 
ustalenia zniżek obowiązkowego wymiaru godzin dla nauczycieli w naszych szkołach i 
placówkach oświatowych. Wynika to z dwóch rzeczy, przede wszystkim zmiany w przepisie 
prawa, gdzie wypadł cały punkt z poprzedniego regulaminu opisujący ilość godzin nauczycieli, 
które nie były opisane w przepisach prawa oświatowego. Poinformował,  że w rozdziale 2, 
paragraf 6 proponuje zmianę tygodniowego wymiaru zajęć dla dyrektorów i 
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wicedyrektorów(załącznik do uchwały). Uważa, że albo się jest nauczycielem albo dyrektorem 
bo tych dwóch funkcji nie da się na długo łączyć. Dodał, że chciałaby dać dyrektorom 
możliwość wykazania się , bo będzie oczekiwał stanowczych  działań jeśli chodzi o promocję 
i funkcjonowanie szkół. 
 
 
Członek Zarządu Zbigniew Dziubasik zapytał, o ile nastąpiła zmiana w stosunku do 
poprzedniego roku, jeśli chodzi o tygodniowy wymiar zajęć?. 
 
Naczelnik Wydziału Edukacji Krzysztof Szewczyk  odpowiedział, że to zależy od wielkości. 
W niektórych przypadkach są takie miejsca, jak np. wicedyrektor ZS miał 10 godzin , teraz 7, 
została dodana pozycja nauczyciel zastępujący dyrektora szkoły/placówki. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Krzysztof Murawski zapytał, ile dokładamy w skali roku do 
oświaty?. 
 
Naczelnik Wydziału Edukacji Krzysztof Szewczyk  odpowiedział, że w zeszłym roku 
dołożyli 5 mln zł. Dodał, że jest od niedawna, ale na tyle się zorientował, że są placówki, które 
generują koszty jak np. CKZiU w Chwałowicach , gdzie jest 35 uczniów, kosztują 17 tys. zł, a 
koszt ucznia jest do 6 tys. zł. Centrum funkcjonuje, ale nie do końca zgodnie z przepisami 
prawa , ponieważ nigdy nie udało się utworzyć szkoły kształcącej w zawodzie  i nie ma szans 
na utworzenie tam szkoły rolniczej.  
 
Starosta Radomski Waldemar Trelka powiedział, że ważne, aby Dyrektorzy nie mieli 
nadgodzin, bo nie po to daje się zniżki. 
 
Naczelnik Wydziału Edukacji Krzysztof Szewczyk  powiedział, że może się tak zdarzyć bo 
wynika to z modułu, ale są to sytuacje skrajne i wyjątkowe. 
 
 
 
Więcej pytań i uwag nie było. 
Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął projekt uchwały Rady Powiatu Radomskiego w 
sprawie określenia zasad rozliczania tygodniowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych 
oraz ustalenia zniżek obowiązkowego wymiaru godzin dla nauczycieli w szkołach i 
placówkach oświatowych, dla których powiat radomski jest organem prowadzącym i 
skierował ją pod obrady Rady Powiatu. 
 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 6 porządku obrad- Rozpatrzenie wniosku Nr 36/2019 
Wydziału Edukacji w sprawie ustalenia Regulaminu wynagradzania nauczycieli 
zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez powiat radomski. 
 
 
Naczelnik Wydziału Edukacji Krzysztof Szewczyk  powiedział, że w związku ze 
zbliżającym się nowym rokiem szkolnym, zmieniają się przepisy dlatego przygotowano 
wniosek dotyczący ustalenia Regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w 
szkołach i placówkach oświatowych  prowadzonych przez powiat radomski. Przedstawił 
przygotowany projekt regulaminu, który został uzgodniony ze związkami zrzeszającymi 
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nauczycieli szkół i placówek oświatowych powiatu radomskiego. Poinformował, że 21 sierpnia 
br. Kuratorium przeprowadzi kontrolę w MODN, w wyniku tej kontroli zdecyduje czy 
Mazowiecki Kurator Oświaty udzieli akredytacji. Zgodnie z przepisami, jeśli placówka jej nie 
otrzyma do 31 sierpnia br. ulega likwidacji z dniem 1 września br. 
 
Członek Zarządu Zdzisław Mroczkowski zapytał czy tzw. widełki dotyczące dodatku 
funkcyjnego dla dyrektora od 900 do 2500 zł  nie są za wysokie?. 
 
Naczelnik Wydziału Edukacji Krzysztof Szewczyk  odpowiedział, że nie zmieniał tego, ale 
nie musza dawać 2500 zł. 
 
Wicestarosta Radomski Roman Frąk zapytał, czy wiadome jest,  dlaczego MODN po raz 
kolejny nie otrzymał akredytacji i ponownie się o nią stara?. 
 
Naczelnik Wydziału Edukacji Krzysztof Szewczyk  odpowiedział, że dyrektor nadzorująca 
pracę ośrodków doskonalenia nauczycieli w Warszawie poinformowała go, że byli zażenowani 
sposobem odpowiedzi na dosyć proste zagadnienia jakie udzieliła dyrektorka. 
 
Wicestarosta Radomski Roman Frąk zapytał, czy jest to problem osobowy?. 
 
Naczelnik Wydziału Edukacji Krzysztof Szewczyk  odpowiedział, że chyba nie,  tego nie 
rozstrzygnie, raczej sprawy kompleksowe i osobowe chyba też. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Krzysztof Murawski zapytał, jakie w powiecie mają 
maksymalne dodatki dyrektorzy? 
 
Naczelnik Wydziału Edukacji Krzysztof Szewczyk  odpowiedział, że 2100 zł. 
 
Członek Zarządu Zbigniew Dziubasik zapytał czy, kwestia dodatku zatrudnienia za uciążliwe 
warunki pracy wpłynęła w dyskusje ze związkami czy nie?. 
 
Naczelnik Wydziału Edukacji Krzysztof Szewczyk  odpowiedział, że nie zostało to 
poruszone, choć była taka niewielka sugestia. 
 
Wicestarosta Radomski Roman Frąk zapytał, czy w naszych szkołach pracują nauczyciele z 
orzeczeniem o niepełnosprawności fizycznej?. 
 
Naczelnik Wydziału Edukacji Krzysztof Szewczyk  odpowiedział, że nie zna takiego 
przypadku. 
 
 
Po dyskusji Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął projekt uchwały Rady Powiatu 
Radomskiego w sprawie ustalenia Regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych 
w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez powiat radomski i skierował 
go pod obrady Rady Powiatu. 
 
 
Naczelnik Wydziału Edukacji Krzysztof Szewczyk poinformował, że jeśli chodzi o sytuacje 
po naborze, a tuż przed naborem uzupełniającym, który już się zaczął, to podwójny rocznik był 
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jednym wielkim mitem, ponieważ jest jeszcze 213 wolnych miejsc. Nabór udał się tylko w tzw. 
„czerwonym” w Pionkach. 
 
Starosta Radomski Waldemar Trelka poinformował, że poprosił o spotkanie , Naczelnika 
Edukacji, Sekretarza Powiatu, Naczelnika Wydziału Geodezji, Panią Ciechońską z PCR-u oraz 
Jarosława Daszkiewicza , zaprosi na nie także Wicestarostę. Spotkanie to  będzie miało na celu 
wypracowanie formuły dotyczącej optymalizacji Chwałowic, w kontekście słabego naboru, 
nieotrzymania przez MODN akredytacji. Chodzi o przedyskutowanie, bo potrzebny jest plan 
na adaptowanie i wykorzystanie tych obiektów w sposób optymalny. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Krzysztof Murawski podał dla przykładu, że w Wolanowie 
w Zespole Szkól gdzie było dwóch Zastępców dyrektora, największy dodatek dla dyrektora 
wynosił 1500 zł, tak to wynoszą po 1200 zł. 
 
Naczelnik Wydziału Edukacji Krzysztof Szewczyk powiedział, że jest możliwość regulacji. 
 
Starosta Radomski Waldemar Trelka powiedział, że póki co są takie jakie są, nie zmieniają 
widełek, one są ruchome i będą z tego korzystać. 
 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 7 porządku obrad - Sprawozdanie z działań 
podejmowanych przez Państwowe Gospodarstwo Wodne Wody Polskie, Nadzór Wodny w 
Białobrzegach na obszarze powiatu radomskiego za rok 2018. 
 
Sekretarz Powiatu Rafał Czajkowski powiedział, że kolejne wnioski to sprawozdania z 
Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie dotyczące działań podejmowanych na 
poszczególnych terenach i obszarach powiatów m. in. białobrzeskiego, grójeckiego, 
kozienickiego, przysuskiego i radomskiego za 2018 rok. Sprawozdania przyjmuje Rada 
Powiatu. 
 
Starosta Radomski Waldemar Trelka poinformował, że sprawozdania był dekretowane do 
Naczelnika Wydziału Rolnictwa na Panią Renatę Kiragę. Informacje merytoryczne przekazuje 
Wydziałowi Rolnictwa, który na co dzień ma obowiązek współpracować z w/w jednostką, a 
także coraz większą rolę odgrywa tam Geodezja. 
 
Po dyskusji Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął sprawozdanie Państwowego Gospodarstwa 
Wodnego Wody Polskie i skierował je pod obrady Rady Powiatu. 
 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 8 porządku obrad – Sprawozdanie z działań 
podejmowanych przez Państwowe Gospodarstwo Wodne Wody Polskie, Nadzór Wodny w Iłży 
na obszarze powiatu radomskiego za rok 2018. 
 
Sprawozdanie z działań podejmowanych na terenie Nadzoru Wodnego w Iłży. 
 
Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął sprawozdanie Państwowego Gospodarstwa Wodnego 
Wody Polskie i skierował je pod obrady Rady Powiatu. 
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Przystąpiono do realizacji punktu 9 porządku obrad - Sprawozdanie z działań 
podejmowanych przez Państwowe Gospodarstwo Wodne Wody Polskie, Nadzór Wodny 
w Kozienicach na obszarze powiatu radomskiego za rok 2018. 
 
Sprawozdanie z działań podejmowanych na terenie Nadzoru Wodnego w Kozienicach. 
 
Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął sprawozdanie i skierował je pod obrady Rady Powiatu. 
 

 

Przystąpiono do realizacji punktu 10 porządku obrad - Sprawozdanie z działań 
podejmowanych przez Państwowe Gospodarstwo Wodne Wody Polskie, Nadzór Wodny w 
Przysusze na obszarze powiatu radomskiego za rok 2018. 
 
Sprawozdanie z działań podejmowanych na terenie Nadzoru Wodnego w Przysusze. 
 
Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął sprawozdanie i skierował je pod obrady Rady Powiatu. 
 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 11 porządku obrad - Sprawozdanie z działań 
podejmowanych przez Państwowe Gospodarstwo Wodne Wody Polskie, Nadzór Wodny w 
Radomiu na obszarze powiatu radomskiego za rok 2018. 
 
Sprawozdanie z działań podejmowanych na terenie Nadzoru Wodnego w Radomiu. 
 
Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął sprawozdanie i skierował je pod obrady Rady Powiatu. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 12 porządku obrad - Sprawozdanie z działań 
podejmowanych przez Państwowe Gospodarstwo Wodne Wody Polskie, Nadzór Wodny w 
Szydłowcu na obszarze powiatu radomskiego za rok 2018. 
 
Sprawozdanie z działań podejmowanych na terenie Nadzoru Wodnego w Szydłowcu. 
 
Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął sprawozdanie i skierował je pod obrady Rady Powiatu. 
 
 

Przystąpiono do realizacji punktu 13 porządku obrad - Sprawozdanie z działań 
podejmowanych przez Państwowe Gospodarstwo Wodne Wody Polskie, Nadzór Wodny w 
Zwoleniu na obszarze powiatu radomskiego za rok 2018. 
 
Sprawozdanie z działań podejmowanych na terenie Nadzoru Wodnego w Zwoleniu. 
 
Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął sprawozdanie i skierował je pod obrady Rady Powiatu. 
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Przystąpiono do realizacji punktu 14 porządku obrad - Rozpatrzenie wniosku nr 5/2019 
Wydziału Komunikacji w sprawie wyrażenia zgody na likwidację samochodu osobowego 
marki Opel Vectra o nr rej. WR5458U, który na podstawie Postanowienia Sadu Rejonowego 
uległ przepadkowi na rzecz Powiatu Radomskiego. 
 
Wicestarosta Radomski Roman Frąk poinformował, że powyższy wniosek dotyczy 
wyrażenia zgody na likwidację samochodu osobowego marki Opel Vectra, który uległ 
przepadkowi na rzecz Powiatu Radomskiego. Biegły dokonał oszacowania wartości w/w 
pojazdu, która wynosi 550 zł, wartość rynkowa sprawnego pojazdu to 1.700,00 zł a koszt 
naprawy to 7.406,00 zł. W związku z ekonomicznie nieuzasadniona naprawę pojazdu 
zasadnym jest przekazanie samochodu do kasacji w stacji demontażu. 
 
Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 137/2019 w sprawie wyrażenia zgody na 
likwidację samochodu osobowego marki Opel Vectra o nr rej. WR5458U, który na 
podstawie Postanowienia Sadu Rejonowego uległ przepadkowi na rzecz Powiatu 
Radomskiego. Stanowi ona załącznik Nr 4 do protokołu.  
 
 

Przystąpiono do realizacji punktu 15 porządku obrad - Rozpatrzenie wniosku nr 36/2019 
Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu w sprawie zatwierdzenia do realizacji w 
latach 2019-2022 projektu pozakonkursowego pn.”Szansa dla Ciebie” współfinansowanego 
ze środków Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach Regionalnego Programu 
Operacyjnego Województwa Mazowieckiego na lata 2014-2020 Osi Priorytetowej IX 
Wspieranie włączenia społecznego i walka z ubóstwem Działania 9.1 Aktywizacja społeczno-
zawodowa osób wykluczonych i przeciwdziałanie wykluczeniu społecznemu. 
 
Wicestarosta Radomskie Roman Frąk powiedział, że kolejny wniosek dotyczy 
zatwierdzenia do realizacji w latach 2019-2022 projektu pozakonkursowego pn. „ Szansa dla 
Ciebie” współfinansowanego ze środków Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach 
Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Mazowieckiego na lata 2014-2020 Osi 
Priorytetowej IX Wspieranie włączenia społecznego i walka z ubóstwem, Aktywizacja 
społeczno-zawodowa osób wykluczonych i przeciwdziałanie wykluczeniu społecznemu. 
Wartość projektu wynosi 1.012.000,00 zł w tym dofinansowanie ze środków UE w wysokości 
80% i 20% wkładu własnego Powiatu Radomskiego. 
 
Pytań i uwag nie zgłoszono. 
Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął projekt uchwały Rady Powiatu Radomskiego w 
sprawie zatwierdzenia do realizacji w latach 2019-2022 projektu pozakonkursowego 
pn.”Szansa dla Ciebie” współfinansowanego ze środków Europejskiego Funduszu 
Społecznego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 
Mazowieckiego na lata 2014-2020 Osi Priorytetowej IX Wspieranie włączenia społecznego 
i walka z ubóstwem Działania 9.1 Aktywizacja społeczno-zawodowa osób wykluczonych i 
przeciwdziałanie wykluczeniu społecznemu i skierował ją pod obrady Rady Powiatu. 
 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 16 porządku obrad - Rozpatrzenie wniosku Nr 24 /2019 
Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w Radomiu w sprawie dokonania zmian w budżecie 
powiatu na 2019 rok w PZDP polegających na zmniejszeniu i zwiększeniu wydatków o kwotę 
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2.228.397,00 zł oraz zwiększeniu wydatków o kwotę 4.346.700,00 zł na zadania Wieniawa-
Przytyk-Jedlińsk gmina Jedlińsk, Przytyk o 1.456.921,00 zł i Kuczki-Kazimierówka-
Skaryszew-Gmina Gózd o 2.889.779,00 zł. 
 
Starosta Radomski Waldemar Trelka powiedział, że powyższy wniosek dotyczy dróg i 
przeniesień, które gwarantują podpisanie umowy na dwa zadania, o których była mowa z Panią 
Chojnacką i Wontorską na poprzednim Zarządzie Powiatu.  

 

Wicestarosta Radomski Roman Frąk powiedział, że wniosek dotyczy przeniesienia 
wydatków między zadaniami inwestycyjnymi w kwocie 2.228.397 złotych, tj.: 

- zmniejszenia wydatków się na zadaniach inwestycyjnych: 
-  Jaszowice – Wacławów – Sławno – gmina Zakrzew, Wolanów o kwotę 174.110 złotych, 
-  Radom – Gębarzów – Polany – gmina Skaryszew, Kowala o kwotę 1.250.000 złotych, 
-   Iłża – Rybiczyzna – Grabowiec – gmina Iłża” o kwotę 12.400 złotych, 
-  Mniszek – Omięcin – Szydłowiec – gmina Wolanów o kwotę 78.887 złotych, 
-   Radom – Augustów – gmina Kowala” o kwotę 713.000 złotych, 

-  zwiększenia wydatków na zadaniach inwestycyjnych: 
- Wieniawa – Przytyk – Jedlińsk – gmina Jedlińsk, Przytyk o kwotę 2.189.837 złotych, 
- Kiedrzyn – Radom, ul. Lubelska – gmina Gózd o kwotę 38.560 złotych  

Jednocześnie z nadwyżki budżetowej z lat ubiegłych zwiększa się wydatki o kwotę 4.346.700 
złotych na realizację dwóch zadań inwestycyjnych: 

-  Wieniawa – Przytyk – Jedlińsk – gmina Jedlińsk, Przytyk o kwotę 1.456.921 złotych, 
- Kuczki – Kazimierówka – Skaryszew – gmina Gózd o kwotę 2.889.779 złotych. 

Zadania te znalazły się na liście zadań powiatowych rekomendowanych przez Wojewodę do 
dofinansowania w 2019 roku w ramach Funduszu Dróg Samorządowych. W związku z tym, iż 
kończy się okres związany ofertą po rozstrzygniętych przetargach zachodzi konieczność 
zabezpieczenia w całości zadań ze środków własnych celem podpisania umów z 
wykonawcami.  
  
Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedłożony wniosek. 

 

 
Przystąpiono do realizacji punktu 17 porządku obrad - Rozpatrzenie wniosku nr 48/2019 
Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie powołania Pani Marzeny Jadwigi 
Barwickiej na stanowisko dyrektora SPZZOZ-Szpital w Iłży. 
 
Wicestarosta Radomski Roman Frąk powiedział, że kolejny wniosek został przygotowany 
przez Wydział Zdrowia i dotyczy powołania Pani Marzeny Barwickiej na stanowisko dyrektora 
Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej - Szpital w Iłży. 
Poinformował, że Komisja Konkursowa przedstawiła kandydaturę Pani Barwickiej jako 
najlepszego kandydata. Umowa zostanie podpisana na okres 6 lat do 2025 roku. 
 
Pytań i uwag nie było. 
Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 138/2019 w sprawie powołania Pani 
Marzeny Jadwigi Barwickiej na stanowisko dyrektora SPZZOZ-Szpital w Iłży. Stanowi 
ona załącznik Nr 5 do protokołu.  
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Przystąpiono do realizacji punktu 18 porządku obrad - Rozpatrzenie wniosku nr 49/2019 
Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla dyrektora 
SPZZOZ-Szpital w Iłży. 
 
Wicestarosta Radomski Roman Frąk powiedział, że konsekwencją poprzedniej uchwały jest 
ustalenie wynagrodzenia dla dyrektora SP0ZZOZ-Szpital w Iłży. Zaproponował kwotę 
12.000,00 zł brutto. 
 
Pytań  i uwag nie zgłoszono. 
Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 139/2019 w sprawie ustalenia 
wynagrodzenia dla dyrektora SPZZOZ-Szpital w Iłży. Stanowi ona załącznik Nr 6 do 
protokołu.  
 
 

Przystąpiono do realizacji punktu 19 porządku obrad - Rozpatrzenie wniosku nr 50/2019 
Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie zmiany statutu SPZZOZ-Szpital w Iłży. 
 
Wicestarosta Radomski Roman Frąk powiedział, że następne dwa wnioski dotyczą 
porządkowania statutu w szpitalach w Iłży i Pionkach. Chodzi o doprecyzowanie zapisu w 
statucie prowadzenia gospodarki finansowej a dokładniej o sprawozdawczość, aby była 
jednakowa. 
 
Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął projekt uchwały Rady Powiatu Radomskiego w 
sprawie zmiany statutu SPZZOZ-Szpital w Iłży i skierował ją pod obrady Rady Powiatu. 
 
 

Przystąpiono do realizacji punktu 20 porządku obrad - Rozpatrzenie wniosku nr 51/2019 
Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie zmiany statutu SPZZOZ w Pionkach. 
 
Wicestarosta Radomski Roman Frąk wniosek dotyczy doprecyzowania zapisów w statucie 
odnośnie prowadzenia gospodarki finansowej szpitala w Pionkach. 
 
Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął projekt uchwały Rady Powiatu Radomskiego w 
sprawie zmiany statutu SPZZOZ w Pionkach i skierował ją pod obrady Rady Powiatu. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 21 porządku obrad - Rozpatrzenie wniosku nr 52/2019 
Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie zmiany w składzie osobowym Rady 
Społecznej działającej w SPZZOZ-Szpital w Iłży, powołanej Uchwałą Nr 70/VII/2019 Rady 
Powiatu w Radomiu z dnia 23 kwietnia 2019. 
 
Wicestarosta Radomski Roman Frąk powyższy wniosek dotyczy zmiany składu osobowego 
Rady Społecznej przy szpitalu w Iłży. Zrezygnował pan Cezary Nobis z prac w Radzie 
Społecznej. W związku z tym, powołuje się  w to miejsce pana Tadeusza Misiaka, który jest 
Nadleśniczym w  Marculach. Dodała, że bardzo dobrze współpracuje z Przewodniczącą Rady 
Społecznej. Ma nadzieje , że to będzie dobra zmiana, którą trzeba dokonać. 
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Pytań i uwag nie było. 
Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął projekt uchwały Rady Powiatu Radomskiego w 
sprawie zmiany w składzie osobowym Rady Społecznej działającej w SPZZOZ-Szpital w 
Iłży, powołanej Uchwałą Nr 70/VII/2019 Rady Powiatu w Radomiu z dnia 23 kwietnia 
2019 i skierował ją pod obrady Rady Powiatu. 
 
 

Przystąpiono do realizacji punktu 22 porządku obrad - Rozpatrzenie wniosku nr 53/2019 
Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie zmiany nazwy zadania inwestycyjnego  w 
SPZZOZ w Pionkach oraz przeniesienie wydatków między zadaniami w kwocie 428.200 zł. 
 
 
Wicestarosta Radomski Roman Frąk poinformował, że wniosek dotyczy dokonania zmiany 
nazwy zadania inwestycyjnego realizowanego przez Samodzielny Publiczny Zespół Zakładów 
Opieki Zdrowotnej w Pionkach z nazwy „Wykonanie projektu oddymiania klatek schodowych 
w budynku przy ul. Harcerskiej 1” na nazwę „Opracowanie dokumentacji projektowej oraz 
przebudowa pomieszczeń SPZZOZ w Pionkach przy ul. Harcerskiej 1 w celu dostosowania do 
przepisów przeciwpożarowych”. Oraz przeniesienia wydatków między zadaniami 
inwestycyjnymi w  Samodzielnym Publicznym Zespole Zakładów Opieki Zdrowotnej w 
Pionkach z zadania ”Rozbudowa SPZZOZ w Pionkach przy ul. Niepodległości 1 wraz z 
dokumentacją projektową” w kwocie 428.200 złotych na zadanie inwestycyjne pn. 
„Opracowanie dokumentacji projektowej oraz przebudowa pomieszczeń SPZZOZ w Pionkach 
przy ul. Harcerskiej 1 w celu dostosowania do przepisów przeciwpożarowych”.   
 
Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 

 

 

Przystąpiono do realizacji punktu 23 porządku obrad - Rozpatrzenie wniosku nr 54/2019 
Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie przeniesienia wydatków między 
paragrafami i zadaniami w budżecie powiatu na 2019 rok w kwocie 650.000 zł z 
przeznaczeniem  na zwiększenie przyznanej dotacji dla SPZZOZ w Pionkach na remonty w 
ZOL- o kwotę 200.000 zł i Oddziale Chorób Wewnętrznych – o kwotę 200.000 zł. 

 
Wicestarosta Radomski Roman Frąk powiedział, że wnioskuje o dokonanie  przeniesień 
finansowych miedzy paragrafami w budżecie powiatu na 2019 rok. Wszystkie przeniesienia  
dotyczą szpitala w Pionkach. 
I tak przeniesienia wydatków w kwocie 650.000 złotych z zadania inwestycyjnego 
pn.”Rozbudowa SPZZOZ w Pionkach przy ul. Niepodległości 1 wraz z dokumentacją 
projektową na niezbędne remonty pomieszczeń w jednostkach SPZZOZ w Pionkach, tj.:  
-  Zakładzie Opiekuńczo – Leczniczym w kwocie 200.000 złotych, 
-  Oddziale Chorób Wewnętrznych w kwocie 200.000 złotych, 
- Poradniach Specjalistycznych przy ul. Sienkiewicza 29 w kwocie 250.000 złotych. 
Po szczegółowym rozeznaniu potrzeb związanych z wykonaniem w/w prac, koniecznym stało 
się rozszerzenie ich zakresu oraz zwiększenie wydatków na ten cel. 
Przeniesione zostaną również wydatki na 2021 rok między zadaniami w kwocie 2.500.000 zł 
na poprawę stanu infrastruktury szpitala w Pionkach  poprzez rozbudowę infrastruktury, 
rewitalizację istniejącego budynku w jednej lokalizacji wraz z nadzorem inwestorskim oraz 
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zakup pierwszego wyposażenia – etap III. O te wszystkie zmiany zwraca się pani dyrektor 
szpitala w Pionkach. 
Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedłożony wniosek. 
 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 24 porządku obrad - Rozpatrzenie wniosku nr 55/2019 
Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie informacji o przebiegu wykonania planu 
finansowego za I półrocze 2019 r. w SPZZOZ w Pionkach, oraz podjęcie uchwały w sprawie 
przedstawienia Radzie Powiatu w Radomiu i RIO informacji o przebiegu wykonania planu 
finansowego za I półrocze2019 r. w/w jednostki. 
 
 
Wicestarosta Radomski Roman Frąk poinformował, że szpital w Pionkach przedłoży 
informację o przebiegu wykonania planu finansowego za I półrocze 2019 . Informacja  ta jest 
przedłożona zgodnie z ustawą o finansach publicznych, gdzie samodzielne publiczne zakłady 
opieki zdrowotnej zobowiązane są przedstawić zarządowi jednostki samorządu terytorialnego. 
Natomiast do dnia 31 sierpnia zarząd jst .przedstawia organowi stanowiącemu jst. i Regionalnej 
Izbie Obrachunkowej powyższą  informację. Jeśli chodzi o informację ze szpitala w Pionkach 
to wynik finansowy za pół roku wynosi - 1.981.202,21 zł, plan na cały rok 2019 był – 
2.400.411,86 zł i został wykonany w 82,54% za pół roku. Powiedział, że taki wynik finansowy 
jeśli będzie w II półroczu to wyniesie prawie 4 mln na minusie. Oczywiście robi się wszystko, 
aby ten wynik był mniejszy. Proponuje, aby na jedno posiedzenie Zarządu Powiatu zaprosić 
panią Dyrektor i Główną Księgową i porozmawiać o sprawach szpitala. Bardzo go ten wynik 
niepokoi, że tak mocno został przekroczony. Przychody szpitala to niecałe 11 mln zł. 
Problemem są wynagrodzenia, które razem z pochodnymi, jeśli chodzi o etaty to w tej chwili 
jest 8.139.191 zł jeśli doda się do tego dyżury kontraktowe to na płace miesięcznie dyrektor 
wydaje 9.304.024 zł. Dodał, że program naprawczy ma być sporządzony do końca tego 
miesiąca 
 
Członek Zarządu Zbigniew Dziubasik powiedział, że odbyło się pierwsze spotkanie Rady 
Społecznej z udziałem Pana Starosty, na której księgowa przedstawiła wynik na koniec lipca, 
który pokazuje symptomy pozytywne jeśli chodzi o zmiany w przychodach i wydatkach. 
Zwłaszcza w przychodach, gdzie były zaniedbania w I kwartale br., które rzutują oczywiście 
na I półrocze. Twierdzi, że wynik na koniec roku będzie lepszy. Jeśli w tym duchu i w tym 
kierunku będą szły działania programu naprawczego to powinien się ten wynik poprawić . 
Natomiast nie uniknie się sytuacji na koszt działalności bo będzie rzutować amortyzacja w 
wysokości  1.613.000 zł w planie na br. i będzie dołować ten wynik finansowy. Jeśli chodzi o 
wynagrodzenia to też już pani dyrektor podjęła jakieś zmiany i prowadzi rozmowy. Ma 
nadzieje,  że wynik za III kwartały pokaże poprawę jeśli chodzi o finanse, chociaż strata i tak 
będzie duża, bo ona była zaplanowana. 
 
Wicestarosta Radomski Roman Frąk powiedział, że ma nadzieję, że wykaże poprawę. Wie, 
że pani dyrektor się bardzo stara, ale materia jest bardzo trudna, a po za zmniejszeniem łóżek 
na oddziałach nie dokonano żadnej innej zmiany. Proponuje, aby Zarząd Powiatu przyjął tą 
informację, ale trzeba się spotkać z dyrekcją. 
 
 
Po dyskusji Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 140/2019 w sprawie 
przedstawienia Radzie Powiatu w Radomiu i RIO informacji o przebiegu wykonania 
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planu finansowego SPZZOZ w Pionkach za I półrocze 2019 r. Stanowi ona załącznik Nr 7 
do protokołu.  
 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 25 porządku obrad - Rozpatrzenie wniosku nr 56/2019 
Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie informacji o przebiegu wykonania planu 
finansowego za I półrocze 2019 r. w SPZZOZ Szpital w Iłży, oraz podjęcie uchwały w sprawie 
przedstawienia Radzie Powiatu w Radomiu i RIO informacji o przebiegu wykonania planu 
finansowego za I półrocze2019 r. w/w jednostki. 
 
 
Wicestarosta Radomski Roman Frąk powiedział, że kolejny wniosek dotyczy także 
informacji o przebiegu wykonania planu finansowego za I półrocze 2019 r. , ale szpitala w Iłży. 
W tym szpitalu wynik jest zupełnie inny i wynosi -540.093,86 zł. Wskaźnik jeśli chodzi o płace 
tj. 79,69%, amortyzacja wyszła 330.048,58 zł , jak tak dalej pójdzie to nie będzie problemu z 
pokrywaniem straty w szpitalu w Iłży.  
 
 
Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 141/2019 w sprawie przedstawienia Radzie 
Powiatu w Radomiu i RIO informacji o przebiegu wykonania planu finansowego 
SPZZOZ-Szpital w Iłży za I półrocze 2019 r. Stanowi ona załącznik Nr 8 do protokołu.  
 
Wicestarosta Radomski Roman Frąk poinformował, że pani dyrektor ze szpitala w Iłży 
przygotowała krótki program naprawczy, który trzeba będzie omówić. 
 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 26 porządku obrad - Podjęcie uchwały w sprawie zmian w 
planie dochodów i wydatków budżetu powiatu na 2019 rok i planie finansowym zadań z 
zakresu administracji rządowej. 
 
 
Przedłożona uchwała zawiera następujące zmiany: 
W dziale 801 – oświata i wychowanie przenosi się wydatki między paragrafami w rozdziałach: 
- technika  z oszczędności w łącznej kwocie 11.000 złotych na: §4210 w kwocie 3.000 złotych 

i §4300 w kwocie 8.000 złotych, z przeznaczeniem na zakup krzeseł i materiałów do 
wyposażenia nowej sali dydaktycznej oraz na sfinansowanie licencji elektronicznego 
dziennika „Librus” i opłat za wywóz nieczystości, 

- licea ogólnokształcące z §§3020, 4170 i 4240 w łącznej kwocie 6.315 złotych na §4210, z 
przeznaczeniem na zakup zestawu komputerowego oraz kserokopiarki do pokoju 
nauczycielskiego, 

-dokształcanie i doskonalenie nauczycieli w kwocie  3.200 złotych na: §4210 w kwocie 1.000 
złotych, §4360 w kwocie 1.200 złotych i §4410 w kwocie 1.000 złotych, z przeznaczeniem 
na zakup materiałów biurowych i środków czystości, sfinansowanie usług 
telekomunikacyjnych i podróży służbowych krajowych. 

 W dziale 852 – Pomoc społeczna zwiększa się dochody w §2110 - dotacje celowe 
otrzymane z budżetu państwa na zadania bieżące z zakresu administracji rządowej oraz inne 
zadania zlecone ustawami realizowane przez powiat o kwotę 6.300 złotych, z przeznaczeniem 
na finansowanie bieżącej działalności ośrodków wsparcia dla osób z zaburzeniami 
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psychicznymi tj. ze spectrum autyzmu i sprzężoną niepełnosprawnością w ramach programu 
„Za Życiem” (decyzja Wojewody Mazowieckiego Nr  186/2019 z dnia 25 lipca 2019 roku) i 
wydatki o kwotę 6.300 złotych, w tym wynagrodzenia bezosobowe o kwotę 1.620 złotych na 
wynagrodzenie dla psychologa, który poprowadzi zajęcia dla osób ze spectrum autyzmu i 
chorobami sprzężonymi, zakup materiałów i wyposażenia o kwotę 1.960 złotych na zakup 
materiałów i pomocy wykorzystywanych w ramach terapii, zakup usług pozostałych o kwotę 
1.600 złotych na sfinansowanie zajęć hipoterapeutycznych i na szkolenia pracowników 
niebędących członkami korpusu służby cywilnej o kwotę 1.120 złotych na szkolenia dotyczące 
autyzmu i zachowań trudnych. W/w zmiany wprowadzone zostały także w planie finansowym 
zadań z zakresu administracji rządowej. 
 W dziale 853 – pozostałe zadania w zakresie polityki społecznej, rozdziale 85321 – 
zespoły do spraw orzekania o niepełnosprawności, §2110 - dotacje celowe otrzymane z budżetu 
państwa na zadania bieżące z zakresu administracji rządowej oraz inne zadania zlecone 
ustawami realizowane przez powiat zwiększa się dochody o kwotę 43.783,85 złote (decyzja 
Wojewody Mazowieckiego Nr 135 z dnia 23 lipca 2019 roku i Nr 147 z dnia 30 lipca 2019 
roku) i wydatki o kwotę 43.783,85 złote, w tym wynagrodzenia bezosobowe o kwotę 39.000 
złotych, zakup materiałów i wyposażenia o kwotę 2.500 złotych i zakup usług pozostałych o 
kwotę 2.283,85 złote, z przeznaczeniem na wypłatę wynagrodzeń z umów zlecenia dla 
orzeczników, zakup tonerów do drukarek i artykułów biurowych oraz sfinansowanie usług 
pocztowych niezbędnych do rozpatrywania i wydawania legitymacji dla osób 
niepełnosprawnych. W/w zmiany wprowadzone zostały także w planie finansowym zadań z 
zakresu administracji rządowej. 
 Ponadto w w/w dziale, powiatowe urzędy pracy przenosi się wydatki między 
paragrafami, tj. oszczędności składki na ubezpieczenia społeczne w kwocie 15.375 złotych na 
zakup usług pozostałych, z przeznaczeniem na sfinansowanie bieżącej obsługi prawnej przez 
kancelarię adwokacką, w związku z przejściem na emeryturę radcy prawnego. 
 W dziale 854 – edukacyjna opieka wychowawcza, młodzieżowe ośrodki 
wychowawcze przenosi się wydatki budżetu powiatu w kwocie 35.000 złotych na: §4210 w 
kwocie 15.800 złotych, §4240 w kwocie 14.000 złotych , §4280 w kwocie 200 złotych i §4300 
w kwocie 5.000 złotych, z przeznaczeniem na zakup biurek pod maszyny do szycia, foteli, lamp 
oświetleniowych, stołów, tablicy, pomocy naukowych tj. manekinów krawieckich, maszyn do 
szycia, żelazka z parownicą i dodatków krawieckich, a także sfinansowanie wstępnych badań 
lekarskich i sanitarno-epidemiologicznych oraz wymianę części kamer monitoringu. 

 
 

Pytań i uwag nie było. 
Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 142/2019 w sprawie zmian w planie 
dochodów i wydatków budżetu powiatu na 2019 rok i planie finansowym zadań z zakresu 
administracji rządowej. Stanowi ona załącznik Nr 9 do protokołu.  
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Przystąpiono do realizacji punktu 27 porządku obrad- Sprawy różne. 
 
Starosta Radomski Waldemar Trelka  zapoznał członków Zarządu Powiatu z następującymi 
dokumentami: 
- z  decyzją nr 186/19/PE.I Marszałka Województwa Mazowieckiego zatwierdzająca dodatek 
nr 1 do dokumentacji geologicznej złoża piasków skaleniowo-kwarcowych „Dąbrówka 
Podłężna II”. 

Wicestarosta Radomski Roman Frąk poinformował, że pani dyrektor szpitala w Iłży złożyła 
wniosek do Starosty o wyrażenie zgody o zakup samochodu typu van do transportu pacjentów 
o wartości 55 tys. zł , który zostanie zakupiony w leasingu, na okres 5 lat. Uważa, ten zakup za 
celowy. 

Starosta Radomski Waldemar Trelka  powiedział, że  ma przygotowane pismo do pana 
Dariusza Piątka, dotyczące że w bieżącym roku powiat radomski będzie realizował projekt 
przebudowa drogi powiatowej Kuczki-Kazimierówka- Skaryszew III etap, wartość tego 
zadania po przeprowadzonym postępowaniu przetargowym określona została na 4.921.000,00 
zł. i obejmuje przebudowę drogi powiatowej na odcinku 4,5 km, na terenie gminy Gózd 2800 
metrów i na terenie gminy Skaryszew 1755m. W piśmie tym zwraca się do Burmistrza, aby 
35% przewidywanej kwoty, na odcinek 1755 m dofinansował. Poinformował, że Wójtowie, 
Dziewierz, Ćwierz, Dulias, Wołczyński, Dziewit zadeklarowali 35% . 
 
Więcej  spraw nie zgłoszono. 
Wobec wyczerpania porządku obrad Starosta Radomski zamknął 30 posiedzenie Zarządu 
Powiatu o godz. 13:05. 
 
Protokołowała: 
 
Joanna Kosior 

Zarząd Powiatu: 
 

1. Starosta Radomski-  
Waldemar Trelka……………………..                      

 
2. Wicestarosta -  
Roman Frąk….……………………….. …..                        
 
3. Członek Zarządu –  
Zbigniew Dziubasik……………………………                               

 
4. Członek Zarządu –  
Krzysztof Kozera …………………………..                               

 
5. Członek Zarządu - 
Zdzisław Mroczkowski…………………………                                

 
Skarbnik Powiatu – 
Joanna Wontorska………………………….   
 
Sekretarz Powiatu 
Rafał Czajkowski……………………………                         


